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Verslag ringersdag 19707.

De lunchpauze werd weer gebruikt om bekenden en vrienden

te ontmoeten.

Op 28 november 1970 waren ca 130 ringers bijeen te Arnhem.

De heer Leys gaf een uiteenzetting van de resultaten, die

reeds geboekt zijn door het massaal ringen van oeverzwaluwen.

Hij wekte iedereen op dit nog enige jaren vol te houden.

De heer Speek was bij de Belgische vogelvangers gaan kijken.

Nieuwe technieken had hij daar niet gezien. Dat de Belgische

ringers zoveel meer ringen dan wij komt alleen doordat zij er

veel meer werk voor verzetten. Zij zitten dag in dag uit met

veel vangmateriaal in het veld. Wij zijn meer ”Zondags-vangers”.

Gegevens over het haagnet zullen uitgewisseld moeten worden.

Wie schrijft voor het volgende Vinketouw hier wat over?



95

Het Vogeltrekstation had een aantal plastic dummies te koop,

die grif van de hand gingen. Ook de nieuwe determinatiegids

van Lars Svensson werd veel verkocht.

Na de pauze vertelde de heer Perdeck iets over de organisa-

tie EURING. Hy besprak de vorderingen die de diverse Europese

ringcentrales op het gebied van standarisatie (formulieren,

ponskaarten enz.) hebben gemaakt.

Er werden films vertoond over het ringonderzoek in Engeland,

over het leven van de ijsvogel en over de kievitenvangst bij

de heer Van der Starre. De heer Oome vertoonde dia's van de

Biesbos en de heer Lehaen hield een interessante voordracht

over het vangen van spechten.

Uit de discussie bleek dat de nieuwe Japanse mistnetten

minder zak bevatten dan de oude. De heer Speek voert hierover

reeds correspondentie met de fabriek.

B.J. Speek


